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Abstract (en)
A method for the surface treatment of mechanical components involves consecutively nitriding the component and then oxidising it. The nitriding
is carried out by immersing the component in a sulphur free nitriding bath of molten salts at a temperature of between 500 and 7000C and
the oxidation is carried out in an oxidising aqueous solution at a temperature of less than about 2000C. An Independent claim is included for
components treated by this method and having a rugosity of less than 0.5 mu m and with a surface free from tables.

Abstract (fr)
Procédé de traitement superficiel de pieces mécaniques, permettant de conférer aux dites pieces une résistance élevée a l'usure et a la corrosion
ainsi qu'une rugosité propice a la lubrification dans lequel on effectue consécutivement une nitruration des dites piéces suivie d'une oxydation des
dites piéces, caractérisé en ce que ladite nitruration est mise en oeuvre par l'immersion des dites pieéces dans un bain de nitruration de sels fondus
exempt d'espéces soufrées, a une température comprise entre environ 500°C et environ 700°C, et en ce que ladite oxydation est mise en oeuvre
dans une dans une solution agueuse oxydante a une température inférieure a environ 200°C.
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